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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   48/2016 
 

ΑΠΟΦΑΣΗ   403/2016 
 

 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα,  την 25η  Οκτωβρίου 2016, ημέρα Τρίτη και ώρα 13:00, στο 

Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται στην 48η/2016 συνεδρίαση η 

Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 45494/21-10-2016 

πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Μπούχαλης Δημήτριος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 

Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη οι κ.κ.: 1) Ηλιόπουλος 

Αθανάσιος, 2) Μπασακίδης Νικόλαος, 3) Μπεχράκης Σταμάτης, 4) Μπουζιάνης Παύλος, 5) 

Πολίτης Δημήτριος, 6) Φάβας Γεώργιος  και 7) Φαββατάς Δημήτριος.  

 

Δεν παραβρέθηκε αν και κλήθηκε νόμιμα το τακτικό μέλος κ. Νιάρχος Αναστάσιος.  

 

 

Επίσης στη συνεδρίαση παραβρίσκονται οι επικεφαλής των δημοτικών παρατάξεων «ΑΛΛΑΓΗ 

ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ» κ. Μπρεδήμας Θεόδωρος και «ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 

ΠΟΛΙΤΩΝ» κ. Αντωνόπουλος Μιχαήλ.  

 

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της συνεδρίασης. 

 
 



Συνεδρίαση :  48/2016 Τρίτη 25 / 10 / 2016 ΑΠΟΦΑΣΗ   403/2016 

Πρακτικά Οικονομικής Επιτροπής   2

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . .  
Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
με τίτλο : 

Καλή εκτέλεση εργασίας και αμοιβή ενεργειακού επιθεωρητή για έκδοση 
Πιστοποιητικού Ενεργειακής Απόδοσης  ακινήτου του κληροδοτήματος «ΛΥΚ. 

ΣΚΙΑ». 

Η υπ’ αριθμ. πρωτ. 45371/21-10-2016 εισήγηση του Τμήματος Δημοτικής Περιουσίας & 
Διαχείρισης Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας έχει αναλυτικά 
ως εξής:  
 

ΘΕΜΑ: Καλή εκτέλεση εργασίας και αμοιβή ενεργειακού επιθεωρητή για έκδοση 
Πιστοποιητικού Ενεργειακής Απόδοσης  του κληροδοτήματος « Λυκούργου Σκιά». 

 

Έχοντας υπόψη: 
1) Την με αριθ.200/2011 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής ως Διοικούσα- 
Διαχειριστική Επιτροπή Κληροδοτημάτων, 
2) Tην με αριθ.187/2016 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Καλαμάτας 
σχετικά με την ψήφιση πιστώσεων Προϋπολογισμού κληροδοτήματος ¨Λυκούργου Σκιά ¨. 
3) Την Οικονομική προσφορά για την έκδοση Π.Ε.Α  του Καγιά Επαμεινώνδα, 
Διπλωματούχου μηχανολόγου- μηχανικού. 
4) Tην με αριθ.316/2016 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Καλαμάτας 
σχετικά με την έγκριση ανάθεσης εργασίας  στο Διπλωματούχο Μηχανολόγο- Μηχανικό, 
Καγιά Επαμεινώνδα, ως Ενεργειακό Επιθεωρητή για έκδοση Πιστοποιητικού Ενεργειακής 
Απόδοσης, ενός ακινήτου του κληροδοτήματος ¨Λυκούργου Σκιά¨. 
5) Το Πιστοποιητικό Ενεργειακής Απόδοσης, του ισογείου ακινήτου, οδού Αριστομένους 6, 
ιδιοκτησίας του Κληροδοτήματος «Λυκούργου Σκιά»  

 
ΕΙΣΗΓΟΥΜΑΣΤΕ 

 
  Την έγκριση της καλής εκτέλεσης εργασίας που αφορά την παροχή υπηρεσιών για 
έκδοση ενός Πιστοποιητικού Ενεργειακής Απόδοσης (Π.Ε.Α), ενός ισογείου καταστήματος 
επί της οδού Αριστομένους 6  ιδιοκτησίας του Κληροδοτήματος «Λυκούργου Σκιά», του 
Καγιά Δ Επαμεινώνδα, Διπλωματούχο Μηχανολόγο- Μηχανικό  και την έγκριση της 
αμοιβής του, με το ποσό των ενενήντα εννέα ευρώ και είκοσι λεπτών (99,20 €) 
συμπεριλαμβανομένου του Φ.Π.Α ως εξόφληση των παρεχόμενων υπηρεσιών του.  

 
Η Τμηματάρχης 

ΑΙΚ. ΛΑΜΠΡΙΝΑΤΟΥ 

Η Διευθύντρια 
21/10 

(υπογραφή) 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
«ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ» 

Ο ΕΝΤΕΤΑΛΜΕΝΟΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 
ΦΑΒΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

 
 
Επί του θέματος αυτού διεξάγεται διαλογική συζήτηση η οποία έχει ως εξής:  

 
Το είχαμε περάσει Οικονομική Επιτροπή, το είχαμε εγκρίνει, έγινε το ενεργειακό 
πιστοποιητικό. Μισθώθηκε εν πάση περιπτώσει το συγκεκριμένο κτήριο, που 

είχαμε αναθέσει. Να εγκρίνουμε για να μπορέσει να πληρωθεί ο άνθρωπος. 
 
ΦΩΝΗ: ………. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)  

 
Την καλή εκτέλεση αφού έγινε, βάσει αυτού να γίνει και η μίσθωση. 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Κύριε Πρόεδρε, συμφωνούμε. Μια ερώτηση αν δεν κατάλαβα καλά.  
Δεν προβλέπεται από κάποια τετραγωνικά και πάνω, να χρειάζεται 

πιστοποιητικό; Ή καταργήθηκε αυτό;   
 
Από 1/01/2016, από το πρώτο τετραγωνικό λέει ο νόμος.  

 
Φροντίζουμε για τους μηχανικούς …... 
 

ΦΩΝΗ: ……….. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)  
 
Δεν μπορεί η Υπηρεσία, δεν είναι πιστοποιημένη, πρέπει να είναι 
πιστοποιημένος, τα γνωρίζετε αυτά, οπότε ομόφωνα.  
 
Συμφωνούμε και στο επόμενο και σε αυτό.  
 
Για καλή εκτέλεση, το ίδιο, ναι, ναι, είναι συναφές.  
 

ΦΩΝΗ: ……….. (δεν ακούγεται - εκτός μικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι, όχι.  

 
Απλώς και στο δεύτερο θα μπορούσατε κ. Πρόεδρε, να μοιράσετε τη δουλειά, 
να μην τη δώσετε για τέσσερα σε έναν.  
 
Ούτε καν ασχοληθήκαμε, ούτε εγώ, ούτε ο Γιώργος, μια υπάλληλος 
ασχολήθηκε.  

 
Αυτή τη διαδικασία ζητάει το Τμήμα, προσφορές για την έκδοση των 
πιστοποιητικών και λαμβάνουμε την προσφερότερη, δηλαδή με το μικρότερο 

τίμημα.  
 
Εντάξει. Έχει παρθεί απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής.  
 
Κύριε Πρόεδρε, επειδή υπάρχει σοβαρό πρόβλημα στην αγορά ….. 

 
Υπάρχουν άλλα κτήρια που χρειάζονται ενεργειακές ……  
 

Θα χρειαστούν και άλλα.  
 
Θα έχετε μια λίστα όταν τελειώσει, να είναι διαφορετικοί μηχανικοί και με μια 
αξιοκρατία, με έναν τρόπο αντικειμενικό ……. 

 
Μέχρι τώρα αυτό έχουμε κάνει.  
 

Κύριε Μπεχράκη, αυτό κάνουμε ακριβώς.  
 
Βλέπω τα ίδια ονόματα …... 
 

Είχαμε εκδώσει πιστοποιητικό ενεργειακής απόδοσης, για παράδειγμα στο 
αναψυκτήριο της Αιθαίας, αν δεν με απατάει η μνήμη μου η κα Κανελλοπούλου 

ήταν αυτή η οποία το είχε εκτελέσει και σε αυτό ένας μηχανικός ονόματι Καγιάς, Καρράς, δεν 
θυμάμαι καλά, καλά και το όνομα. Δηλαδή δεν μένουμε στους ίδιους μηχανικούς, το 
ανακυκλώνουμε, ζητάμε προσφορές όμως για να είμαστε και αντικειμενικοί.  
 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 

ΦΑΒΑΣ:  
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Η Οικονομική Επιτροπή, ως Διοικούσα και Διαχειριστική  Επιτροπή  των  Κληροδοτημάτων 
του Δήμου Καλαμάτας, στα οποία δεν έχουν οριστεί από τον διαθέτη του Διοικητικά και 
Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ΄ αριθμ. 330/2011 απόφασή της, με την 
ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη της τα προαναφερόμενα,   

 
Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α  

 
Βεβαιώνει την καλή εκτέλεση της εργασίας, που αφορά στην παροχή υπηρεσιών 
για έκδοση εντός Πιστοποιητικού Ενεργειακής Απόδοσης (Π.Ε.Α.) ενός ισογείου 
καταστήματος επί της οδού Αριστομένους 6 ιδιοκτησίας του Κληροδοτήματος 
«Λυκούργου Σκιά», από τον κ. Καγιά Δ. Επαμεινώνδα, Διπλωματούχο Μηχανολόγο 
– Μηχανικό και εγκρίνει την αμοιβή του με το ποσό των ενενήντα εννέα ευρώ και 
είκοσι λεπτών (99,20 €), συμπεριλαμβανομένου του Φ.Π.Α, ως εξόφληση των 
παρεχόμενων υπηρεσιών του.   
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Δημήτριος Μπούχαλης       1. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 

  2. Μπασακίδης Νικόλαος 

  3. Μπεχράκης Σταμάτης 

  4. Μπουζιάνης Παύλος  

  5. Πολίτης Δημήτριος  

  6. Φάβας Γεώργιος 

  7. Φαββατάς Δημήτριος 

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 1 Νοεμβρίου 2016 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 
 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤ. ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

 
 

 


